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Posjet Filipinima:
Najbolje slike

Uz homiliju Pape Franje ispred
više od 6 milijuna ljudi u Rizal
Parku u Manili na nedjelju
Svetog Djeteta. „Svi smo djeca
Božja. To nam Sveto Dijete
govori. Podsjeća nas na naš
najdublji identitet.“

21.01.2015.

„Dijete nam se rodilo, dan nam je sin"
(Iz 9:5). Posebna mi je radost slaviti
nedjelju Svetog Djeteta s vama. Slika
Svetog Djeteta Isusa pratila je širenje
Evanđelja u ovoj zemlji od samog



početka. Obučen u kraljevsko ruho,
okrunjen i držeći žezlo, globus i križ,
nastavlja nas podsjećati na vezu
između Kraljevstva Božjeg i otajstva
duhovnog djetinjstva. To nam kaže u
današnjem Evanđelju: „Tkogod ne
primi Kraljevstvo Božje kao dijete, ne
će ući u njega" (Mk 10:15). Sveto
Dijete nam nastavlja objavljivati da
je svjetlo Božje milosti sjalo nad
svijetom koji prebiva u tami. Donosi
nam Dobru vijest naše slobode od
ropstva, te nas vodi putovima mira,
pravednosti i pravde. Sveto nas
Dijete također podsjeća na naš poziv
da širimo vladavinu Krista diljem
svijeta.

U ovim danima, tijekom posjeta,
slušao sam vas kako pjevate pjesmu
„Svi smo Božja djeca" („We Are All
God's Children"). To nam Sveto Dijete
govori. Podsjeća nas na naš najdublji
identitet. Svi smo mi djeca Božja,
članovi Božje obitelji. Danas nam je
sveti Pavao rekao da smo u Kristu



postali Božja posvojena djeca, braća i
sestre u Kristu. Mi smo ti. To je naš
identitet. Lijepi izraz toga smo vidjeli
kada su se Filipinci okupili oko naše
braće i sestara pogođenih tajfunom.

Apostol nam to kaže jer nas je Bog
izabrao, bili smo bogato
blagoslovljeni! Bog „nas je u Kristu
blagoslovio svakim duhovnim
blagoslovom u nebesima" (Ef 1:3).
Ove riječi posebno odzvanjaju na
Filipinima, jer je to glavna katolička
zemlja u Aziji; to je samo po sebi
poseban Božji dar, poseban
blagoslov. Ali je također i poziv.
Filipinci su pozvani biti izvanredni
misionari vjere u Aziji.

Bog nas je izabrao i blagoslovio sa
svrhom: kako bi bili sveti i bez
krivnje u njegovim očima (Ef 1:4).
Izabrao nas je, svakoga od nas, da
budemo svjedoci njegove istine i
pravde u svijetu. Stvorio je svijet kao
lijepi vrt i tražio od nas da se



brinemo za njega. Ali je kroz grijeh
čovjek izobličio tu prirodnu ljepotu;
kroz grijeh je čovjek također uništio
jedinstvo i ljepotu ljudske obitelji,
stvarajući društvene strukture koje
stvaraju siromaštvo,
nezainteresiranost i korupciju.

Ponekad, kada vidimo nevolje,
poteškoće i nepravde svuda oko nas,
u iskušenju smo odustati. Izgleda kao
da obećanja Evanđelja nisu
primjenjiva, da su nerealna. Ali nam
Biblija kaže da je velika prijetnja
Božjem planu sada, a uvijek je i bila,
laž. Vrag je otac laži. Često skriva
svoje zamke iza sofisticiranog
izgleda, privlačnost toga da smo
„moderni", „poput svih drugih".
Odvlači nam pažnju pogledom na
prolazna zadovoljstva, površne
zabave. Tako tratimo Bogom dane
darove prtljanjem po napravama;
tratimo naš novac na kockanje i piće;
okrećemo se protiv sebe.
Zaboravljamo zadržati usmjerenje na



stvari koje su uistinu bitne,
Zaboravljamo, u srcu, ostati djeca
Božja. To je grijeh: zaboraviti, u srcu,
da smo djeca Božja. Jer djeca, kako
nam Gospodin kaže, imaju svoju
mudrost, koja nije mudrost svijeta.
Zato je poruka Svetog Djeteta toliko
važna. Moćno nam govori svima.
Podsjeća nas na naš najdublji
identitet, na ono što smo pozvani biti
kao Božja obitelj.

Sveto Dijete nas također podsjeća da
taj identitet mora biti zaštićen. Dijete
Krist je zaštitnik ove velike zemlje.
Kada je došao na svijet, njegov je
vlastiti život bio ugrožen radi
korumpiranog kralja. Sam je Isus
trebao zaštitu. Imao je zemaljskog
zaštitnika: svetog Josipa. Imao je
zemaljsku obitelj, Svetu nazaretsku
obitelj. Tako nas podsjeća na važnost
zaštite naših obitelji i onih većih
obitelji koje su Crkva, Božja obitelj i
svijet, naša ljudska obitelj. Nažalost,
u naše vrijeme, obitelji često trebaju



zaštitu protiv podmuklih napada i
programa protivnih svemu što
smatramo istinitim i svetim, svemu
što je najljepše i najplemenitije u
našoj kulturi.

U Evanđelju Isus dočekuje djecu, grli
ih i blagoslivlja (Mk 10:16). I mi
trebamo zaštititi, voditi i ohrabrivati
naše mlade, pomažući im da izgrade
društvo koje je vrijedno njihove
velike duhovne i kulturne baštine.
Osobito trebamo svako dijete vidjeti
kao dar koji je dobrodošao, cijenjen i
zaštićen. I moramo se brinuti za naše
mlade, ne dopustiti da im oduzmu
nadu i osude ih na život na cesti.

Nježno Dijete, koje je trebalo zaštitu,
donijelo je Božju dobrotu, milost i
pravdu u svijet. Opirao se
neiskrenosti i korupciji koje su
ostavština grijeha i trijumfirao je nad
njima moću svojeg križa. Sada, na
kraju mojeg posjeta Filipinima,
preporučam vas njemu, Isusu koji je



kao dijete došao među nas. Neka
omogući svim voljenim ljudima ove
zemlje da rade zajedno, štiteći jedni
druge, počevši od vaših obitelji i
zajednica, u izgradnji svijeta pravde,
poštenja i mira. Neka Sveto Dijete
nastavi blagoslivljati Filipine i
podržavati kršćane ovog velikog
naroda u njihovom pozivu svjedoka i
misionara radosti Evanđelja u Aziji i
cijelom svijetu.

Molim vas ne zaboravite se moliti za
mene! Bog vas blagoslovio!
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